

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 29-04-2026 12:49:13 PM Subject: Approval on registration of bonds</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل التاريخ: 2026-04-29 12:49:13 PM الموضوع: الموافقة على تسجيل أسناد قرض</p>
<p>With reference to the Board of Commissioners' Decision No. 168/2026 in its meeting held on 26/04/2026, kindly be informed that Housing Bank for Trade and Finance has obtained the Board's approval to register USD 200 Mn bonds, comprising 1,000 bonds with a nominal value of USD 200,000 each, maturing 5 years from the issuance date. The bonds will be issued through a non-public offering in favor of the European Bank for Reconstruction and Development (EBRD). Attached is a copy of JSC's letter in this regard. The issuance will be in multiple tranches, with the first tranche amounting to USD 100 Mn.</p>	<p>بالإشارة الى قرار مجلس مفوضي هيئة الاوراق المالية رقم 168/2026 المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/04/26، نود اعلامكم بحصول بنك الاسكان للتجارة والتمويل على موافقة المجلس على تسجيل اسناد قرض بعدد 1,000 سند وبقيمة اسمية 200 ألف دولار امريكي للسند الواحد وبقيمة اجمالية 200 مليون دولار امريكي وبتاريخ استحقاق مدته 5 سنوات من تاريخ الإصدار، وذلك عن طريق (European Bank for Reconstruction and Development- EBRD) العرض غير العام وتخصيصها لصالح البنك الاوروي لإعادة الاعمار والتنمية مرفق نسخة عن كتاب هيئة الاوراق المالية بالخصوص وبحيث يكون من خلال عدة اصدارات يكون الاصدار الأول منها بمبلغ 100 مليون دولار أمريكي</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: SUMAIA EID</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: SUMAIA EID</p>